
Nr OR.0002.7.2024 

P R O T O K Ó Ł   Nr VII/24 

  

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Witkowie z dnia 11 października 2024 r. 

o godz. 8,00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy i Miasta w Witkowie pod przewodnictwem 

p. Pawła Roszyka  - Przewodniczącego Rady. 

Uczestniczący w sesji Radni – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

- p. Krzysztof Szoszorek    Burmistrz Gminy i Miasta Witkowo 

- p. Paweł Czarnecki    Z-ca Burmistrza Gminy i Miasta Witkowo 

- p. Monika Michalak - Plewako   Skarbnik Gminy i Miasta Witkowo. 

 

Otwarcia sesji dokonał p. Paweł Roszyk  - Przewodniczący Rady. 

Pan Przewodniczący powitał zebranych, a następnie poprosił Radnych o potwierdzenie swojej 

obecności  poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”. Pan Przewodniczący stwierdził, 

że  w sesji uczestniczy 13 Radnych, na ustawową liczbę 15, więc Rada Miejska 

jest kompetentna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie Przewodniczący przypomniał, że porządek obrad został podany Radnym 

w zawiadomieniach o sesji. Spytał o ewentualne uwagi. Uwag nie zgłoszono 

 

Porządek  sesji: 

1. Otwarcie  sesji, stwierdzenie  quorum, przedstawienie  porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji oraz złożenia wniosku w ramach 

programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 

energetycznej szkół” o objęcie wsparciem przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej Przedszkola Miejskiego „Bajka”, przy ul. Jasnej 38 w Witkowie”. 

3. Dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Dokonanie zmian w budżecie gminy i miasta na 2024 r. 

5. Inne sprawy. 

6. Zamknięcie obrad VII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Witkowie. 

 



 

Ad. 1.  Jak wyżej. 

Ad.2. Pan Burmistrz omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji oraz złożenia 

wniosku w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 

energetycznej szkół” o objęcie wsparciem przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej Przedszkola Miejskiego „Bajka”, przy ul. Jasnej 38 w Witkowie”.  

Następnie p. Przewodniczący spytał o ewentualne uwagi bądź pytania. Uwag nie 

zgłoszono. 

Po czym p. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt omawianej uchwały.  

U C H W A Ł A Nr VII/36/2024 w sprawie przyjęcia do realizacji oraz złożenia wniosku w 

ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 

energetycznej szkół” o objęcie wsparciem przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej Przedszkola Miejskiego „Bajka”, przy ul. Jasnej 38 w Witkowie”, została podjęta  

jednogłośnie (w głosowaniu wzięło udział 13 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. Pan Krzysztof Szoszorek – Burmistrz Gminy i Miasta Witkowo poinformował jakie są 

powody dokonania zmian w budżecie oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Po czym głos zabrała p. Monika Michalak – Plewako Skarbnik Gminy i Miasta 

przedstawiła z komentarzem wyjaśniającym projekt uchwały o zmianach w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt omawianej uchwały. 

U C H W A Ł A Nr  VII/37/2024 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy i Miasta Witkowo na lata 2024 – 2034, została podjęta  jednogłośnie 

(w głosowaniu wzięło udział 13 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. Pani Monika Michalak – Plewako Skarbnik Gminy i Miasta przedstawiła z komentarzem 

wyjaśniającym projekt uchwały o zmianach w budżecie gminy. 

Po czym p. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 



U C H W A Ł A Nr VII/38/2024  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok,  

została podjęta  jednogłośnie (w głosowaniu wzięło udział 13 Radnych) i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

Ad.5. W punkcie tym poruszono następujące sprawy: 

- p. Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest na 

23 października 2024 r; 

- p. Burmistrz udzielił odpowiedzi p. Pawłowi Szymańskiemu odnośnie powodu zmiany 

terminu sesji Rady Miejskiej; 

- p. Burmistrz udzielił odpowiedzi p. Markowi Biadaszowi dotyczące budowy chodnika przy 

ul. Jana Pawła w Witkowie. 

 

Ad.6. Wobec wyczerpania się porządku obrad VII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w Witkowie p.  Przewodniczący zamknął jej obrady o godz. 8,14. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Paweł Roszyk 

Protokołowała 

E. Pawlaczyk 

 

 

 


